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Ope hall 
 
 

Saksutgreiing: 
Bakgrunn 
Leiar av ungdomsrådet ønskte å ta opp att saka om ope hall.  

Vurdering 
Ungdomsrådet må finne ut kva datoar og tider dei kan tenkje seg å leige hallen. Deretter må dei ta 
kontakt med Kristin Handeland og høyre om desse tidene er ledige.  

Når ungdomsrådet har fått leige hallen, må dei ta kontakt med foreldre og få foreldre til å stille som 
vakter. I tillegg til dette må dei informere ungdommane om tilbodet, når det er klart.  
 

Konklusjon 
Ungdomsrådet må finne datoar og tider som passer for ungdomane. Dei må ta kontakt med Kristin 
Handeland for å finne ut om tidene og datoane er ledige.  

Når ungdomsrådet har fått leige hallen, må dei ta kontakt med foreldre og få foreldra til å stille som 
vakter. I tillegg til dette må dei informere ungdomane om tilbodet, når det er klart.  

 

 
 

Forslag til vedtak: 
Ungdomsrådet må finne datoar og tider dei kan tenkje seg å leige hallen. Når dei har funne datoane 
må dei ta kontakt med Kristin Handeland for å finne ut om hallen er ledige. 

Når dei har fått leige hallen, må ungdomsrådet ta kontakt med foreldre og få foreldre til å stille som 
vakter. Til slutt må dei sende ut informasjon om open hall til ungdommar på Fedje.  
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U - behandling: 
Fellesframlegg:  
Ungdomsrådet ønskjer å starte med ope hall for 8.klasse til 3. klasse VGS annakvar torsdag frå og 
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med 13.2.20 eller 27.2.20, i oddetalsveker. Ønska tidspunkt kl 17-20. Maren sett opp vaktliste og 
snakkar med aktuelle vakter. Leiar Frida snakkar med Idrettslaget v/Kristine Rossnes og hallstyret v/ 
Kristin Handeland. Hanne Leah sender informasjon til sekretær Dagrun for å få annonsert det på 
heimesider mm når det er klart. 
 

U - vedtak: 
Ungdomsrådet ønskjer å starte med ope hall for 8.klasse til 3. klasse VGS annakvar torsdag frå og 
med 13.2.20 eller 27.2.20, i oddetalsveker. Ønska tidspunkt kl 17-20. Maren sett opp vaktliste og 
snakkar med aktuelle vakter. Leiar Frida snakkar med Idrettslaget v/Kristine Rossnes og hallstyret v/ 
Kristin Handeland. Hanne Leah sender informasjon til sekretær Dagrun for å få annonsert det på 
heimesider mm når det er klart. 
Samrøystes vedteke. 
 
 
 
 
 


